
Anlegg for lagring av CO2 unødvendig.

Hva har det kostet og hvor kommer pengene fra? Hvorfor bygges det et 
slikt anlegg, det har jo ingen hensikt å lagre CO2? Det er fullstendig 
bortkastet! Det har ingen effekt på global oppvarming!

Atmosfæren varmer ikke opp, den hindrer en umiddelbar avkjøling, 
isolerer. Solen varmer opp! Dessuten, tilføres atmosfæren mer CO2 så 
skjer avkjølingen raskere! Nå må dette bli forstått!

Hvordan kan forskere ta så feil? Dette kan ikke være forskere med gode 
kunnskaper i fysikk og statistikk!

Vi trenger nye politikere og ny politikk!!!!


